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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikor várható a kórházak adósságának rendezése? " 

Tisztelt Miniszter úr!

Sajnos egyre nagyobb méreteket ölt a kórházaink adósságállománya. A MÁK információi szerint a 
tapolcai Deák Jenő Kórház adóssága 53 millió forint, az ajkai Magyar Imre Kórházé 524 millió 
forint.

Az intézményekben dolgozók elmondása szerint különféle információk terjednek a konszolidáció 
mértékéről és időpontjáról, ami feszültséget és bizonytalanságot szül.

Kérdezem a Tisztelt Miniszter urat, mikor tervezi a Kormány konszolidálni az intézmények 
adósságát és milyen mértékű adósságrendezésre számíthatnak?

Mit tesz a Kormány azért, hogy ne duzzadjon évről évre ilyen mértékben az intézmények 
adósságállománya? 

Köszönettel:

Rig Lajos


